



TRACKS

Dollar Brand Trio:

1. Announcement Dollar Brand (0:31)
2. Antibes Jam (7:49)

Dollar Brand Trio feat. Bea Benjamin:

3. Prelude To A Kiss (5:00)

Klaus Doldinger Quartet:

4. Announcement Doldinger (0:32)
5. Like Someone In Love (14:22)

Eje Thelin Quintet:

6. Announcement Eje Thelin (0:36)
7. Antibes Jam (9:16)

Jan Wroblewski Quartet:

8. Announcement Jan Wroblewski (0:30)
9. Well You Needn't (8:30)

Sarah Vaughan & Trio:

10. I Can't Give You Anything But Love (2:47)
11. Tenderly (2:37)
12. Bill Bailey, Won't You Please Come Home (3:16)
13. A Taste Of Honey (2:18)

RECORDED

July 26-31, 1963, Juan-Les-Pins, France

FESTIVAL INTERNATIONAL
DU JAZZ 1963

Unreleased live recordings from the 4th Antibes Jazz Festival

Since 1960 a jazz festival is held in Juan-Les-Pins at the Côte d'Azur, which is regarded as one of the best summer festivals worldwide. Apart from the big names – from Louis Armstrong and Ella Fitzgerald to Miles Davis or Keith Jarrett – it also featured legends such as Sister Rosetta Tharpe, Chuck Berry and Ray Charles.

The 4th Festival in 1963 saw a meeting of representatives of traditional and modern jazz. Thus our compilation starts with unreleased live recordings by the Dollar Brand Trio and finishes with Sarah Vaughan, accompanied by the Kirk Stewart Trio

Unveröffentlichte Live-Aufnahmen vom 4. Antibes Jazz Festival!

Seit 1960 findet im französischen Juan-Les-Pins an der Côte d'Azur ein Jazzfestival statt, das inzwischen als eines der besten Sommerfestivals weltweit gilt. Neben den bekannten Jazzgrößen – von Louis Armstrong und Ella Fitzgerald bis zu Miles Davis oder Keith Jarrett – traten hier auch Legenden wie Sister Rosetta Tharpe, Chuck Berry und Ray Charles unter freiem Himmel auf.

Beim 4. Festival 1963 trafen sich Vertreter des traditionellen und des Modern Jazz, demzufolge beginnt unsere Zusammenstellung von bisher unveröffentlichten Live-Aufnahmen mit dem Dollar Brand Trio und endet mit Sarah Vaughan, begleitet vom Kirk Stewart Trio.

CD digipac incl. 12-page booklet

CDBE 6254 (AH)



4 251160 252549

be-bop